



avd. Rogaland

Innkalling til styremøte: Mandag 24. februar 2020 kl. 19.00.

Agenda:

1. Gjennomgang av referat fra sist:

OK.

2. Økonomi:

- Gjennomgang av regnskap pr. dags dato. *OK.*
- Strøm – *sette opp ny strømmåler på klubbhuset Hodne*
- Budsjett for 2020 – *OK.*

3. Rapport fra plassene:

- Rapport fra Hogstad: – ledige plasser, annet – *OK.*
- Rapport fra Hodne: – ledige plasser, annet. – *OK.*
- Rapport fra Holmen: – valgte leirsjefer på almannamøte 19.2. (det var 20 fremmøtte)
Ove Kragseth, Sveinung Jørgensen og Finn Arve Undheim – disse 3 ble valgt, og har sammen har påtatt seg vervet med mål om å ta tak i driften/arrangement på plassen i år til felles beste for bebuerne og for plassen. Styret vil følge utviklingen her i forhold til tidligere år.

4. Bibelen - gjennomgang/status:

- HMS/internkontroll – bemyndige person som har disse kurs og kan jobbe for klubben på dagtid/b. erfaringer
Styrets valg falt på Eivind Gya som klubbens hms/internkontroll-representant – han har nødvendige kurs/erfaring innen hms/internkontroll fra sin jobb i oljebransjen, og også ledig tid i sine friperioder til å utføre dette arbeidet.
- Valg av leirsjef/medhjelpere på Holmen ble: *Ove Kragseth, Sveinung Jørgensen og Finn Arve Undheim.*

5. Bobilmessen på Orre 27. – 29. mars – viktig å skaffe nye medlemmer!

- Foreslår at medlemmer tilhørende Hodne, Hogstad og Holmen står på stand en dag hver.
Hodne står fredag, Hogstad står lørdag og Holmen tar søndagen. Vi håper på at klubben også i år kan få endel nye medlemmer her.

6. Eventuelt:

- Har fått reaksjoner fra beboere på «alleslags fargelys» påmontert vogner/spikertelt
dette er vel en sak for diskusjon på almannamøte på plassene det gjelder i tilfelle ??
Dette er i første omgang helt klart en sak for almannamøte/leirsjef på vedkommende plass.
- Lokale medlemsavtaler: *Jobbe for å få til gode lokale medlemsavtaler for alle klubbens medlemmer, disse vil bli lagt ut på hjemmesiden.*

7. Møte med årets leirsjefer – disse kommer på besøk kl. 20.00.

- overlevere nye info & reglement hefter – *disse skal deles ut til alle bebuere - OK.*
- kasserer informerer om diverse skjema og lister som skal brukes – *OK.*
- sette opp årets terminliste for plassene/klubben – *OK.*
- *Styret hadde et nyttigt og godt møte med leirsjefane våre om terminlista og plassenes drift, og at gjeldende info & reglementhefte brukes aktivt for å ivareta lover og regler på plassene.*

Neste styremøte blir mandag 23. mars kl. 19.00 på styrerommet.

- saker som ønskes behandlet i styret må innmeldes en uke før.

